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n YABANCILARA yapılan konut sa-
tışları Şubat ayında bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 44,9 azalarak bin 846 
oldu. Yabancılara yapılan konut satışların-
da ilk sırayı 691 konut satışı ile İstanbul 
aldı. İstanbul’u sırasıyla 659 konut satışı 
ile Antalya ve 151 konut satışı ile Mersin 
izledi.  Antalya, Ocak ayında 747 konut 
satışı ile ilk sırada yer alıyordu.  n 2’DE

YABANCIYA KONUT 
SATIŞI DÜŞTÜ 

Şubat ayında yabancılara yapılan konut satışında şehirler arasındaki sıra-
lama değişti. İlk sırayı 691 konut satışı ile İstanbul alırken, Ocak ayında ilk 

sıradaki Antalya, şubat ayında 659 konut satışı ile ikinci sıraya geriledi
                    İSTANBUL ZİRVEDE 

n TÜRKIYE İstatistik Kurumu (TÜİK), 
şubat ayı Konut Satış İstatistikleri’ni 
paylaştı. Verilere göre, Türkiye genelinde 
konut satışları şubat ayında bir önceki yı-
lın aynı ayına göre yüzde 17,3 artarak 93 
bin 902 oldu. Konut satışlarında İstanbul 
16 bin 344 konut satışı ve yüzde 17,4 ile 
en yüksek paya sahip oldu. 
                    659 KONUT SATILDI 

n İYİ PARTİ Konyaaltı Belediye Başkan Adayı 
Meryem Gökay Balkıç, projelerini açıkladı. 
Balkıç, “Sorunun çözülmesi için vatandaşın 

bize ulaşmasını beklemeyeceğiz. Konyaaltı 
vizyonla buluşacak” dedi. Balkıç, en-
gellilere, çocuklara, kadınlara ve kırsal 

kesimlere 
yönelik 
projelerini 
tek tek 
anlattı. 
n HABERİ 
5. SAYFADA

MERYEM GÖKAY BALKIÇ
PROJELERINI AÇIKLADI

                    

n MODERN Sa-
natlar ve AntSanat 

dergileri editörü 
sinema yazarı 
Tuncer Çetinkaya 
ile yerel yöne-
timlerde izlen-
mesi arzulanan 
kültür sanat politikaları ve 
kültür sanat etkinliklerini 
konuştuk. n 6’DA 

Sanat camiası 
siyasetçilerden 

ne bekliyor? 
                    

RÖPORTAJ

MUSTAFA 
KOÇ

n ANTALYA’da denizden 
yaklaşık 200 metre açıkta 
balık avlayan Ali Varol isimli 

amatör balıkçının 
oltasına 25 

kilo ağırlı-
ğında kö-
pek balığı 
takıldı.   
n 3’TE

Kuzu balığı diye çekti 
köpek balığı çıktı 

n MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit 
Uysal, belediyenin Konuksever Mahallesi’n-
deki iftarında sağanağa rağmen alanı dolduran 
mahalle sakinlerine “Muratpaşa tek yürek. 
Anca beraber kanca beraber” dedi. n 4’TE

MURATPAŞA 
TEK YÜREK

Muratpaşa Belediyesi, 
geleneksel iftar sofralarını 

her gün farklı mahallede 
kurmaya devam ediyor.

                    ANCA BERABER KANCA BERABER 

n KÜLTÜR ve Turizm 
Bakanı Mehmet Nuri 
Ersoy, yüzde 2’si kazılan 
ve 2023’te 270 bin kişinin 
ziyaret ettiği Aspendos 
Antik Kenti’nin 4 yıl içinde 
yüzde 30’unda kazı, resto-

rasyon ve onarım çalışma-
larını tamamlamayı plan-
ladıklarını söyledi. Ersoy, 
çalışmalar için ilk etapta 1 
milyar liralık ödenek ayır-
dıklarını da kaydetti. 
n HABERI 5’TE 

Aspendos’ta çalışmalar 
TAMAMLANIYOR

n 14 Mart Tıp Bayramı dolayısıyla bir 
açıklama yapan Sağlık ve Sosyal Hizmet 
Emekçileri Sendikası (SES) Antalya Şu-
besi  Eş Başkanı Dr. Kaan Taşer, 14 Mart 
Sağlık Haftası’nı mücadele bayramına 
dönüştüreceklerini söyledi..  n 4’TE

Sağlık Haftası’nı mücadele 
bayramına dönüştüreceğiz

n CUMHUR İttifakı’nın Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkan Adayı 
Hakan Tütüncü, seçim çalışmalarını 
Manavgat ilçesinde sürdürdü. Tütün-
cü, Antalya turizminin geleceği için 
üzerinde duracakları en önemli bele-
diyecilik faaliyetinin trafik, ulaşım ve 
altyapı olduğunu söyledi. n 4’TE

Bizim heybemizde 
HİZMET VAR

n ANTALYA’DA önceki akşam saat-
lerinde aniden bastıran sağanak yağış 
ve dolu esnasında çakan şimşekler 
kenti aydınlattı. O anlar cep telefonla-
rı kameralarına yansıdı.  n 8’DE

Şimşeklerin 
dansı görsel 

şölen 
oluşturdu 

 

n TRENDYOL Süper Lig’in 30. 
haftasında oynanacak müsabakalarda 
görev alacak hakemler açıklandı. Buna 
göre Beşiktaş – Antalyaspor maçını 
Burak Pakkan yönetecek. n 7'DE

Haftanın 
hakemleri 
açıklandı

Ramazan uyarıları
n RAMAZANDA oruç tutulacak 
önerilerde bulunan Uzman Diyetisyen 
Nafikar Başkan, 
“Ramazanda sahur 
yapılmazsa, uzun 
süreli açlık nede-
niyle kan seviye-
sinde dengesizlik-
ler olabilir.” dedi.
n HABERİ 8'DE

İSTEKLERİ ANLATTI

Antalya 
ikinci 
sırada

KADINLARA VURGU YAPTI
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Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK), şubat ayı Konut 
Satış İstatistikleri’ni 
paylaştı. Verilere göre, 

Türkiye genelinde konut satışları 
şubat ayında bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 17,3 artarak 93 
bin 902 oldu. Konut satışlarında 
İstanbul 16 bin 344 konut satışı 
ve yüzde 17,4 ile en yüksek paya 
sahip oldu. Satış sayılarına göre 
İstanbul’u 8 bin 300 konut satışı 

ve yüzde 8,8 pay ile Ankara, 5 
bin 168 konut satışı ve yüzde 
5,5 pay ile İzmir izledi. Konut 
satış sayısının en az olduğu iller 
sırasıyla 18 konut ile Ardahan, 45 
konut ile Tunceli ve 51 konut ile 
Bayburt oldu. 

ANTALYA’DA 5 BIN 28 KONUT 
SATILDI 
  Antalya’da ise Şubat ayında 3 

bin 247’si ikinci el satış olmak 
üzere toplam 5 bin 28 konut 
satıldı.   
Isparta’da bu rakam 368’i ikinci 
el satış olmak üzere 501, Bur-
dur’da ise 112’si ikinci el satış 
olmak üzere toplam 172 olarak 
kaydedildi. 
Yabancılara yapılan konut 
satışları Şubat ayında bir önceki 
yılın aynı ayına göre yüzde 44,9 
azalarak bin 846 oldu. Şubat 

ayında toplam konut satışları 
içinde yabancılara yapılan konut 
satışının payı yüzde 2,0 oldu. 
Yabancılara yapılan konut satış-
larında ilk sırayı 691 konut satışı 
ile İstanbul aldı. 
İstanbul’u sırasıyla 659 konut 
satışı ile Antalya ve 151 konut 
satışı ile Mersin izledi.  Antalya, 
Ocak ayında 747 konut satışı ile 
ilk sırada yer alıyordu.  
n İHA

Yabancılara konut 
satışında ikinciyiz 
Şubat ayında yabancılara yapılan konut satışında şehirler arasındaki sıra-
lama değişti. İlk sırayı 691 konut satışı ile İstanbul alırken, Ocak ayında ilk 
sıradaki Antalya, şubat ayında 659 konut satışı ile ikinci sıraya geriledi

YEREL seçime17 gün 
kala Cumhur İttifakı 
Döşemealtı Belediye 
Başkan Adayı Bekir 
Kıvrım çalışmalarını 
aralıksız sürdürüyor. 
Döşemealtı’nı adım adım 
gezen, gitmedik mahalle, 
çalmadık kapı, sıkılmadık 
el bırakmayan Başkan 
Adayı Kıvrım, Antalya Es-
naf ve Sanatkarlar Odaları 
Birliği (AESOB) Başkanı 
Adlıhan Dere’nin daveti 
üzerine esnaf odası baş-
kanlarıyla bir araya geldi. 
Ziyarette, Döşemealtı’nda 
yapılabilecek projeler 
hakkında fikir 
alışverişinde bulunuldu.

PROJELER KONUŞULDU
Türkiye yüzyılına yakı-

şır bir Döşemealtı inşa 
edeceklerini söyleyen 
Cumhur İttifakı Döşemeal-
tı Belediye Başkan Adayı 
Bekir Kıvrım, “Esnafın 
temsilcisi oda başkanları-
mızla buluştuk. 
Döşemealtı’mızı ve hayata 
geçirmek istediğimiz 
projelerimizi ele aldık. 
Döşemealtı’mızı nasıl çok 
daha ileriye götürebiliriz 
diye fikirleri alış verişinde 
bulunduk.  
Hep söylediğimiz gibi; 
amacımız Döşemealtı’mızı 
‘Gerçek Belediyecilik’ 
ile tanıştırmak. Nazik ev 
sahipliği için AESOB Baş-
kanımız Adlıhan Dere’ye 
teşekkür ediyorum” dedi. 
n BÜLTEN

Bekir Kıvrım, esnaf 
temsilcileri ile buluştu
Cumhur İttifakı Döşemealtı Belediye Başkan Adayı Bekir Kıvrım,seçim çalışmaları kapsamında esnaf temsil-
cileri bir araya geldi. Kıvrım, “Döşemealtı’mızı ve hayata geçirmek istediğimiz projelerimizi konuştuk” dedi.

ANTALYA Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek ile 
Akdeniz Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Özlenen Özkan arasın-
da imzalanan iş birliği protokolü 
sonrası yapımına başlanan Akdeniz 
Üniversitesi Katlı Otopark Projesi 
betonarme imalatları tamamlanarak 
Akdeniz Üniversitesi’ne teslim 
edildi. Antalya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek, 13 bin 
244 metrekare alan üzerine zemin 
artı 3 kat olarak inşa edilen katlı 
otoparkta incelemelerde bulundu. 
Başkan Böcek’e Akdeniz Üniversi-
tesi Genel Sekreteri Ali Evren İmre 
de eşlik etti. 

ANTALYA’NIN EN BÜYÜK OTOPARKI
Projenin bir yıl önce tamamlanarak 

Akdeniz Üniversitesi’ne devre-
dildiğini söyleyen Başkan Böcek, 
“Güncel fiyatlarla 210 milyon 
liraya malolan projemiz 1797 araç-
lık ve aynı zamanda afet toplanma 
merkezi olarak da kullanılabilece-
kAntalya’nın en büyük otoparkı. Şu 
an itibariyle Akdeniz Üniversitesi 
Genel Sekreterimiz de yüklenici 
firmamız da burada inşallah en kısa 
sürede bu otopark hizmete sunul-
muş olacak. Ben bu anlamda emeği 
geçen herkese teşekkür ediyorum. 
İnşallah üniversitemiz de en kısa 
sürede tamamlamış olacak” dedi. 

KISA SÜREDE HIZMETE AÇILACAK
Taahhüt edilen zamandan önce tes-
lim edilen projenin  diğer mimari 
uygulamaları, mekanik ve elektrik 

grubu imalatları ve çevre düzenle-
mesi Akdeniz Üniversitesi tarafın-
dan gerçekleştirilecek. 
Akdeniz Üniversitesi Genel Sek-
reteri Ali Evren İmre de Antalya 
Büyükşehir Belediyesi ile yapılan 
protokol çerçevesinde betonarme 
inşaatı sonrasında üniversiteye 
devredilen inşaatın ikmal ihalesi-
ninAkdeniz Üniversitesi tarafından 
gerçekleştirildiğini söyledi. İmre, 
“Yatırım programında yer alan in-
şaatımızın ihale sonrasındaki çalış-
maları kısa sürede tamamlanacak. 
Bütçeden gerçekleştirilen yatırım 
sorasında kısa süre içerisinde hem 
vatandaşın hem personelin hizmeti-
ne açılacak” diye konuştu. 
n BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 
BÜLTEN

Böcek üniversite katlı otoparkını gezdi 
Antalya Büyük-

şehir Belediye 
Başkanı Muhit-

tin Böcek, Akde-
niz Üniversitesi 
ve Antalya Bü-
yükşehir Bele-

diyesi arasında 
imzalanan pro-
tokol ile hayata 

geçirilen katlı 
otoparkta ince-

lemede bulundu. 

ANTALYA Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından tarihi Balbey 
Mahallesi’nde hayata geçiri-
lecek Balbey Kentsel Yenile-
me Projesi’nin temeli bugün 
törenle atılacak. Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Bö-
cek, törene tüm Antalyalıları 
davet etti.  Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek’in planlı, kurallı ve 
kimlikli bir kent doğrultusunda 
en önem verdiği projelerin 
başında gelen Balbey Kent-
sel Yenileme Projesi’nin 
temel atma töreni bugün saat 
16.00’da yapılacak.  Büyükşe-
hir Belediyesi, projeyle Balbey 
Mahallesi’ni tarihi dokusuna 
uygun şekilde düzenleyerek, 
Antalya’nın değerlerinden bi-
rini daha kent hafızasına sahip 
çıkarak yenileyecek. Büyükşe-
hir Belediyesi şirketi ANTEPE 
tarafından yürütülen projede, 
22 bin metrekare inşaat alanın-
da kazı çalışmalarının ardından 
temel için ilk beton Şubat 
ayında dökülmüştü. Toplam 
maliyeti yaklaşık 500 mil-
yon lira olan Balbey Kentsel 

Yenileme Projesi 1. Etabı’nda, 
125 hak sahibine 72 bağımsız 
bölüm teslim edilecek. 

KONUT, OTOPARK, DÜKKAN 
  Proje bünyesinde 49 ofis, 15 
konut, 33 dükkan ve 2 adet 
günübirlik konaklama tesisi ile 
200 araçlık kapalı otopark ve 
yürüyüş yolları, yeşil alanlar 
ve süs havuzlarını barındıran 
toplam 5 bin metrekarelik 
peyzaj alanı yer alıyor. 

“BALBEY MODERN BIR 
YAŞAMA KAVUŞACAK” 
  Tarihi Balbey Mahallesi soru-
nu, Büyükşehir Belediyesi’nin 
mahalle halkıyla uzlaşı ve 
inşaat sözleşmelerin imza-
lanmasının ardından çözüme 
kavuşmuş, ilk kazma vurularak 
inşaat çalışmaları başlamıştı. 
Balbey’i modern bir yaşam 
alanına dönüştürecek proje 
kapsamında ilk olarak alan 
içerisinde tescilli olmayan 
harabeye dönmüş, köhneleş-
miş, işgale uğramış yapılar 
yıkılmıştı.n BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ BÜLTEN

Balbey Kentsel 
Yenileme Projesi’nin 
temeli törenle atılıyor

GAZİPAŞA Yaş Sebze ve 
Meyve Komisyoncuları Der-
neği Olağan Genel Kurulu, 
dernek binasında gerçekleşti-
rildi.  Genel kurulda 86 üyenin 
72’si oy kullandı. Üyelerin 
birden çok isim yazabildiği 
gene l kurulda, Hamdi Fidan 
54, Fuat Berber 46, Süleyman 
Tuncer 46, Halil çelik 43, 
Serkan Altın 41, Abdurrahman 
Aydınlıoğlu 38, Mevlüt Tuncer 
33 oy alarak, yönetim kurulu-
nu oluşturdu.  

YÖNETIM KURULU FIDAN’I 
BAŞKAN OLARAK SEÇTI 
  Gazipaşa Yaş Sebze ve Mey-
ve Komisyoncuları Derneği 
Olağan Genel Kurulu’nun 
ardından ilk toplantısını yapan 
dernek yönetimi, Hamdi 
Fidan’ı başkan olarak 
belirledi. Daha önce 4 kez 
komisyonculara başkan-
lık yapan Fidan, 5’inci 
kez mazbata alarak, 
Gazipaşa Yaş Sebze ve 
Meyve Komisyoncuları 
Derneği’ne başkanlık 
yapacak.  

GÖREV DAĞILIMI 
YAPILDI 
 Dernek tarafından yapılan 

yönetim kurulu toplantısında, 
yönetimde yer alan isimlerin 
görev dağılımı da yapıldı. 
Hamdi Fidan’ın başkanlığını 
yaptığı Gazipaşa Yaş Sebze 
ve Meyve Komisyoncuları 
Derneği’nin Başkan Yardım-
cısı Süleyman Tuncer oldu. 
Derneğin saymanlığını Serkan 
Altın, dernek sekreterliğini 
Fuat Berber üstlendi. Halil Çe-
lik, Abdurrahman Aydınlıoğlu 
ve Mevlüt Tuncer yönetim 
kurulu üyesi olarak belirlendi. 
Denetim Kurulu Başkanı Bar-
baros Özkan olurken, denetim 
kurulu üyeleri Nazif Özkan ve 
İbrahim Bıçak oldu. n İHA

Gazipaşa Yaş Sebze ve Meyve 
Komisyoncuları Derneği 
başkanı yeniden Fidan oldu
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Asıl mesleği Almanca öğret-
menliği olan ve boş zamanla-
rını teknesiyle balığa çıkarak 
değerlendiren Ali Varol, 

her zaman olduğu gibi balık tutmak 
amacıyla Boğaz Mevkii Mendirek böl-
gesinden denize açıldı. 150-200 metre 
açıldıktan sonra kuzu balığı avlamak 
için oltasını attı. Kısa süre sonra Ali Va-

rol’un oltasına büyük bir balık takıldı. 
Misinayı dikkatli bir şekilde çekmeye 
başlayan Ali Varol, balık yaklaştıkça 
heyecanlanmaya başladı. Bu anlar 

cep telefonu tarafından kaydedilirken,  
Varol, en az 10 kilo bir kuzu balığı ya-
kaladığını düşünerek sevinç yaşamaya 
başladı. 

KÖPEK BALIĞIYLA GÖZ GÖZE GELDI 
  Balık yaklaştıkça heyecan artarken, 
kuzu yakaladığını tahmin eden Ali Va-
rol gördüğü manzara karşısında şaşkına 
döndü. Varol, oltanın ucunda 25 kilo 
olduğu tahmin edilen köpek balığı ile 
uzun süre göz göz geldi. “Şu güzelliğe 
bakar mısınız” diyen Varol, misinayı 
gevşetmesiyle birlikte köpek balığı mi-
sinayı kopararak denizin derinliklerine 
doğru kayboldu. 

ILK KEZ BÖYLE BÜYÜĞÜNÜ GÖRDÜM
  Amatör balıkçı Ali Varol, yaşadıklarını 
şu sözlerle anlattı: “Balık tutmak en 
büyük hobim. 2 gün önce kuzu avına 
çıktım. Oltaya büyük bir şey takıldı. 

Büyük bir kuzu olduğunu düşündüm. 
Uzun süren mücadelenin ardından balık 
suda görünmeye başladı. Kuzu balığı 
değil köpek balığı olduğunu gördüm. 
Tekneye alıp, youtube kanalımda takip-
çilerimin görmesi için çekim yapmayı 
ve denize geri bırakmayı düşünürken 
bir anda misinayı koparım gözden kay-
boldu. Çok büyük bir balık olduğu için 
tekneye almayı başaramadım. 
Mendirek bölgesinden 22-23 metre de-
rinlikte yaklaşık 200-300 metre açıkta 
yakaladım. Kıyıda geceleri küçük kö-
pek balığı yavrularına rastlıyordum. Ya-
kaladıktan sonra denize bırakıyordum. 
Bu kadar büyüğüne ilk kez rastladım. 
Benim için de ayrı bir tecrübe oldu”.   
Ali Varol, yanında bulunan küçük 
kızının kendisinin miçosu olduğunu ve 
sürekli balığa birlikte çıktıklarını da dile 
getirdi. n IHA

Kuzu balığı diye çekti 
KÖPEK BALIĞI ÇIKTI 
Antalya’da denizden 
yaklaşık 200 metre 
açıkta balık avlayan 
Ali Varol isimli amatör 
balıkçının oltasına 25 
kilo ağırlığında köpek 
balığı takıldı. Köpek ba-
lığını görünce şaşkınlık 
yaşayan Ali Varol, şaş-
kınlığı atlatıp misinayı 
çekmeye devam eder-
ken, misinayı koparan 
balık gözden kayboldu. 

MANAVGAT ilçesinde mo-
tosiklet ile otomobilin çarpış-
ması sonucu meydana gelen 
trafik kazasında motosiklet 
sürücüsü yaralandı.  
Kaza, Örnek Mahallesi 
Alparslan Türkeş Bulvarın-
da meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, seyir halindeki 
Düriye Çetin’in kullandığı 07 
LA 271 plakalı otomobil ile 
aynı istikamette giden Mu-
hammet Mustafa Elmas’ın 
kullandığı 07 AIJ 957 plakalı 
motosiklet çarpıştı.   Kazada 
yaralanan motosiklet sürü-
cüsü 112 sağlık ekiplerinin 
olay yerindeki müdahalesinin 
ardından ambulansla hastane-
ye kaldırıldı. n IHA

Otomobille motosiklet 
çarpıştı sürücü yaralandı

Manavgat ilçesinde şarampole 
devrilen traktörün altında kalan 
sürücü, itfaiye ekipleri tarafın-
dan kurtarıldı. Sağlık ekipleri 
tarafından hastaneye kaldırılan 
traktör sürücüsünün ayağında 
ve vücudunda kırıklar olduğu 
bildirildi.  
Kaza, Gündoğdu Turizm 
Caddesi’nde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, seyir ha-
lindeki Abdülrahman Çeçen’in 
kullandığı 07 AGE 668 plakalı 
arkasında römork bulunan 
traktör, sürücüsünün direksiyon 
hakimiyetini kaybetmesi sonu-
cu yoldan çıkarak şarampole 
devrildi.  
Kazada, traktör sürücüsü devri-
len traktörün altında sıkışırken, 
olay yerine Antalya Büyükşehir 
Belediyesi İtfaiyesi Manavgat 

Birimine bağlı kurtarma, sağlık 
ekipleri ve Manavgat İlçe 
Jandarma Komutanlığı Taşağıl 
Jandarma Karakoluna bağlı 
ekipler sevk edildi. 

ACISINI DINDIRMEK IÇIN 
SERUM BAĞLADILAR 
  Olay yerine gelen kurtarma 
ekibi, traktörün altında sıkışan 
traktör sürücüsünü daha fazla 
zarar görmeden çıkarabilmek 
için büyük çaba harcadı. 
Kurtarma ekibi tarafından 
traktörün sıkışan sürücüsün 
üzerinden kaldırılması için 
gerekli ekipmanlar hazırlanır-
ken, sağlık ekibi de sürücünün 
kolunda damar yolu açarak 
acısını dindirmek amacıyla 
serum bağladı. 
 İtfaiye ekibinin özverili ça-

lışmaları sonucunda traktörün 
altındaki sürücü daha fazla 
zarar görmeden çıkarılırken, 

sağlık ekipleri tarafından am-
bulansla hastaneye kaldırıldı. 
Traktör sürücüsünün ayağında 

ve vücudunda kırıklar olabi-
leceği, bilincinin açık olduğu 
bildirildi. n IHA

Traktörün altında kaldı

SERIK ilçesinde 
ırmakta balık 
avlarken oltasının 
yüksek gerilim 
hattına çarpması 
sonucu elektrik 
akımına kapılan 
adam hayatını 
kaybetti.  Edinilen 
bilgiye göre olay, 
Belkıs Mahallesi 
Köprüçay Neh-
ri’nde meydana 
geldi. Hüseyin Demir (41) oltası ile balık 
avlarken misinanın yüksek gerilim hattındaki 
tellere dolanması sonucu elektrik akımına ka-
pıldı. Olay sonrası vatandaşların ihbarı ile 112 
sağlık ve polis ekipleri sevk edildi. Yapılan 
ilk müdahalenin ardından hastaneye kaldırılan 
Demir, tüm müdahalelere rağmen kurtarılama-
dı. Demir’in cansız bedeni, savcılık incele-
mesinin ardından otopsi için Antalya Adli Tıp 
Kurumuna gönderildi.  Olayla ilgili inceleme 
devam ediyor. n IHA

Oltası yüksek gerilim 
hattına takılan adam 
hayatını kaybetti 

ANTALYA’NIN Alanya ilçesinde kam-
yon ile motosikletin çarpışması sonucu 
meydana gelen trafik kazasında motosiklet 
sürücüsü hayatını kaybetti.   Kaza, Payallar 
Mahallesi’nde meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, T.Ü. (65) yönetimindeki 07 
HDC plakalı kamyon ile 07 ACM 791 
plakalı Didem Nur Güvenç (17) idaresin-
deki motosiklet kavşakta çarpıştı. İhbar  
üzerine kaza yerine sağlık ve jandarma 
ekipleri sevk edildi. Kazada motosiklet sü-
rücüsü Didem Nur Güvenç ağır yaralandı. 
Olay yerindeki ilk müdahalenin ardından 
ambulansla hastaneye kaldırılan Güvenç’in 
hayatını kaybettiği öğrenilirken, kamyon 
sürücüsü T.Ü. ise jandarma tarafından 
gözaltına alındı. n IHA

Alanya’da kamyon ile 
motosiklet çarpıştı

Antalya’da bir apartmanın birinci kat 
dairesinde çıkan yangın paniğe neden 
oldu. Evi alev alev yanan ve kaldırımda 
gözyaşlarını tutamayan kadını, ayağın-
dan ve başından yaralanan eşi sarılarak 
teselli etti.   Yangın, saat 13.00 sırasında 
Muratpaşa ilçesi Bayındır Mahallesi 328 
Sokak’taki 5 katlı bir apartmanın birinci 
kat dairesinde çıktı.  Salonda televizyonun 
yanındaki prizden başlayan yangın kısa 
sürede tüm odayı sardı. Nevzat Seçmen, 
kendi imkanlarıyla yangını söndürmeye 
çalışsa da başarılı olamadı. Ayağında ve 
başında yanıklar oluşan Nevzat Seçmen, 
eşi Ayşe Seçmen’i de alıp dışarı çıktı. 
Komşular hemen durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İhbarla adrese itfaiye, 
sağlık ve polis ekibi sevk edildi. Kısa sü-
rede adrese gelen itfaiye ekipleri yangına 
hem içeriden hem merdiven açarak dışa-
rıdan müdahale etti. Yangın diğer odalara 
sıçramadan söndürülürken, Ayşe-Nevzat 
Seçmen çifti büyük korku yaşadı. Kom-
şularının sakinleştirmeye çalıştığı Ayşe 
Seçmen gözyaşlarını tutamadı. Ayağı ve 
başından yaralanan Nevzat Seçmen (64), 
eşine sarılıp teselli etmeye çalıştı. Yangın-
da evin bir odası tamamen kullanılamaz 
hale geldi. Seçmen, çiftinin yakınları da 
büyük panik yaşadı. 

DESTEK OLURSA SEVINIRIZ
Yangına salonda televizyon izlerken yaka-
landığını dile getiren Nevzat Seçmen (64), 
“Televizyon izliyordum, sanırım elektrik 
prizi patladı. Bir kıvılcım gördüm, hepsi o 
kadar. Hemen halı tutuştu. 
Halıyı söndüreyim derken aniden ayak-
larım yanmaya başladı. Alevler her tarafa 
yayıldı. Eşim balkonu yıkıyordu. Her şe-
yimiz gitti, hiçbir şeyimiz kalmadı. Kirada 
kalıyorduk. Eşya desteği olursa seviniriz” 
dedi. n IHA

Evleri yanan yaşlı çift 
birbirinde teselli buldu 
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Muratpaşa Belediyesi, 
geleneksel iftar sofralarını 
her gün farklı mahallede 
kurmaya devam ediyor. 

Ramazan ayının üçüncü gününde ise 
belediyenin adresi Konuksever Mahal-
lesi oldu. Başkan Uysal’ın eşi Ümran 
Uysal’la katıldığı iftardaCHP İl ve İlçe 
yöneticileri, meclis üyeleri, meclis üyesi 
adayları, muhtarlar, muhtar adayları, si-
vil toplum kuruluşu temsilcileri ve çok 
sayıda mahalle sakini yer aldı.  Antal-
ya’yı, iftar saatlerinde sağanak ve dolu 
yağışı etkisi altına alırken Konuksever 

Mahallesi kapalı pazarında düzenlenen 
iftar yoğun kalabalıkla gerçekleşti. 
Mahalle sakinlerine, iftarda mercimek 
çorbası, pirinç pilavı, et sote ve irmik 
helvası ikram edildi. Dualar eşliğinde 
açılan orucun ardından Başkan Uysal 
“Omuz omuza, kol kola bir dünyamız 
var” diye seslendiğimahalleliye şunları 
söyledi:

AYRIMIZ GAYRIMIZ YOK 
“Bir yıl aradan sonra aynı sofranın etra-
fında beraberiz. Ramazan’ımız hayırlı 
olsun. Tuttuğunuz oruçları Allah kabul 

etsin. Biz de ayrı gayrı yok. Bütün Mu-
ratpaşa tek yürek. Anca beraber kanca 
beraber. Bu sofranın etrafına gönlü 
zengin olan, gönlü güzel olan birlikten 
beraberlikten yana olan, saygıdan 
sevgiden yana olan, yüreği geniş olan, 
kalbi büyük olan insanların birliğini 
önemseyen bütün Muratpaşalılar bizim 
Halil İbrahim sofralarımıza her Rama-
zan da mahallelerimizde oturuyorlar.” 
Konuşmanın ardından Konuksever 
Mahalle Muhtarı Suna Ay ve Antalya 
Yörük Türkmen Beyi Ekrem Ateş, 
Başkan Uysal’a çiçek takdim etti. İftar 

yemeğinin verildiği alanda çocuklar 
için Hacivat ve Karagöz oynatıldı. 
AyrıcaMuratpaşa’nın yaklaşık 4 aydır 
Antalya’nın tüm ilçelerinde çocuk-
larla tanıştırdığı ‘Geleceğin Dünyası’ 
iftar alanlarında eğlendirmeye devam 
ediyor. 3D gözlüklerini takançocuklar 
sanal yolculuğa çıkarak keyifli anlar 
geçiriyor. Başkan Uysal iftardan önce 
ise CHP Döşemealtı Belediye Başkan 
Adayı Menderes Dal ve ilçe yöne-
timleriyle Döşemealtı esnafını ziyaret 
etti.  n MURATPAŞA BELEDIYESI 
BÜLTEN

MURATPAŞA TEK 
YÜREK
Antalya’da Muratpaşa Belediye 
Başkanı Ümit Uysal, belediyenin 
Konuksever Mahallesi’ndeki if-
tarında sağanağa rağmen alanı 
dolduran mahalle sakinlerine 
“Muratpaşa tek yürek. Anca be-
raber kanca beraber” dedi.

Antalya’nın dört bir yanını gezen 
Cumhur İttifakı’nın Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkan adayı Hakan Tütüncü, 
Alanya’dan sonra seçim çalışmalarına 
Manavgat ilçesinde devam etti. Tü-
tüncü, AK Parti Antalya Milletvekili 
Mustafa Köse, Cumhur İttifakı Manav-
gat Belediye Başkan adayı Süleyman 
Okudan ile beraber önce Gündoğdu 
Mahallesi’ni dolaştı; hemşehrilerinin 
gönül kapılarını çaldı, esnafla kucak-
laştı. Gündoğdu Taksi Durağı’nı ziyaret 
ederek ulaşım esnafının sorunlarını din-
ledi. Cumhur İttifakı Manavgat Beledi-
ye Başkan adayı Süleyman Okudan’a 
destek istedi. Tütüncü, Antalya’nın 
altın çağının, Manavgat’ın da altın çağı 
olacağını belirterek, “Manavgat’ın yeni 
nesil belediyecilik uygulamaları ile 
tanıştıracağız. Hepimizin işinin, aşının 
büyüyeceği bir Antalya’yı Manavgat’a 
vaat ediyoruz” dedi. 

TURIST LONDRA’DAN 4 SAATTE GELIYOR
Turizm girdilerini en yükseğe çekmek 

için Turizm Bakanı Mehmet Ersoy ile 
çalıştıklarını belirten Tütüncü, “Bu 
çalışmalarla; Manavgat’ın esnafından 
tüccarına, çiftçisinden turizmcisine 
kadar herkesin kazanacak” dedi. 
Antalya Havalimanı yolcu kapasitesine 
değinerek, Antalya Havalimanı’nın 
2025’te 50 milyon, 2038’de ise 82 
milyon yolcu kapasitesine ulaşacağını 
belirten Tütüncü, sözlerini şöyle sür-
dürdü:  “Dünyanın en güzel otellerine 
sahip olsanız, dünyanın en iyi hizmetini 
verseniz, dünyanın en iyi ören yerlerine, 
müzelerine sahip olsanız, O turistleri 
iyi bir belediyecilik hizmeti ile karşıla-
malı ve uğurlamalısınız” diyerek, trafik 

ve ulaşım sorununa değinen Tütüncü, 
“Londra’dan Antalya’ya 4 saatte gelen 
turist Havalimanından oteline 4 saatte 
gidiyor. Böyle bir rezalet kabul edilebi-
lir mi? İşte biz, şehrimizi geleceğe ha-
zırlıyoruz. Yeni turizm yolları açıyoruz. 
Antalya-Alanya Otobanı’nı yapıyoruz. 
Mevcut D-400’ü geliştiriyoruz. 
Turistin havalimanı-otel arasındaki 4 
saatlik nakil süresini daha da kısaltı-
yoruz. Bizim heybemizde hizmet var. 
Bizim heybemizde tarımsal üretimi 
destekleyecek ve hayvancılığı destek-
leyecek teşvikler var. Herkesin üretip, 
herkesin birlikte kazanacağı bir Antalya 
inşa edeceğiz” dedi. 

“MAVI BAYRAKLARIMIZ TEHLIKEYE 
GIRMESIN” 
Oteller bölgesinin sorunlarına değinen 
Tütüncü, “Bugün oteller bölgesinin 
en önemli problemi alt yapı sorunları 
Yarın mavi bayraklı denizlerimize zarar 
gelirse, bunun hesabını kim verecek? 
Mavi bayrağımız tehlikeye girerse, bu 
belediyecilikteki ihmalin faturasını kim 
ödeyecek? Herkes bir umutla sezonu 
bekliyor. Antalya Büyükşehir Belediyesi 
olarak,  turizm alt yapılarını ihmal etme 
gibi bir durumumuz söz konusu olamaz. 
Öyle bir lüksümüz var mı? Yaklaşan bu 
tehlikelere karşı gerekli hazırlıklarımızı 
yaptık, alt yapımızı güçlendireceğiz, 
ulaşım ağımızı güçlendireceğiz, turiz-
mi potansiyel bir değere dönüştürecek 
yeni nesil uygulamalarla şehre değer 
katacağız ve şehri kazandıracağız” diye 
konuştu. 

HIZ TUTKUNU GENÇLERLE BULUŞTU 
Manavgat ziyaretini Gündoğdu Ma-
hallesi’nden sonra, Çolaklı, Evrenseki, 
Kumköy, Side ve Barbaros Caddesinde 
sürdüren Tütüncü, esnafı gezdi, vatan-
daşlarla kucaklaştı. Ilıca taksici esnafın 
ve Ilıca Dolmuş Durağı esnafını ziyaret 
ederek Antalya’nın altın çağı projelerini 
anlattı. Yayla Mahalle sakinleri ile iftar 
yapan Tütüncü, Manavgat’ın otomobil 
tutkunu gençleriyle buluştu. Manavgatlı 
gençlere off-road ve drift pisti müjdesi 
veren Tütüncü, “Manavgat motor sporla-
rının yeni merkezi olacak” dedi. Tütün-
cü, günün son ziyaretini de Eğitim-Bir-
Sen Manavgat Şubesi’ne gerçekleştirdi. 
n (Bülten)

Bizim heybemizde hizmet var
Cumhur İttifakı’nın Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkan 
Adayı Hakan Tütüncü, seçim ça-
lışmalarını Manavgat ilçesinde 
sürdürdü. Tütüncü, Antalya tu-
rizminin geleceği için üzerinde 
duracakları en önemli belediye-
cilik faaliyetinin trafik, ulaşım 
ve altyapı olduğunu söyledi. 

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendikası 
(SES) Antalya Şubesi  Eş Başkanı Dr. Kaan Taşer, 
14 Mart Tıp Bayramı dolayısıyla bir açıklama 
yaptı.  14 Mart Tıp Bayramı ve Sağlık Mücadele 
Haftası dolayısıyla bir açıklama yapan SES An-
talya Şubesi  Eş Başkanı Dr. Kaan Taşer, 14 Mart 
Sağlık Haftası’nı mücadele bayramına dönüştüre-
ceklerini söyledi.

SAĞLIK SISTEMI KAOSA SÜRÜKLENIYOR
14 Mart Tıp Bayramı ve Sağlık Mücadele Haftası 
dolayısıyla bir açıklama yapan SES Antalya Şubesi  
Eş Başkanı Dr. Kaan Taşer, “Sağlık hizmetinin 
metalaştırılarak alınıp satılan bir mala dönüştü-
rülmesine, hastaya müşteri denilmesine ve sağlık 
bütçesinin özel sermayeye akıtılmasına, sağlık 
kurumlarının şirketleşmesine, halkın sağlığının 
paraya tahvil edilmesine, performans -güvence-
sizlik- şiddet kıskacı ile faturanın sağlık emek-
çilerine kesilmesine karşı, Tıp Bayramının 105. 
Yıldönümü olan 14 Mart’ta mücadeleye devam 
ediyoruz. Biz sağlık ve sosyal hizmet emekçileri, 
artık en temel insani hakkımız olan yaşam hak-
kımızı dahi koruyamayan sağlık politikacılarına, 
acil sorunlarımızın çözümü için derhal harekete 
geçmelerini yoksa sağlık sisteminin onarılamaz 
yaralar alacağını açıklamalarımızla, eylemleri-
mizle, defalarca hatırlattık. Sağlık emekçilerinin 
bu haklı talepleri dinlemek ve anlamak yerine 
mücadelesini bastırma, sınırlandırma çabasına 
girmiş, gözdağı vermeye çalışmıştır. Torbalara 
sıkıştırılan yasal düzenlemeler ile sağlık ortamı 
kaosa sürüklenmeye devam ediliyor. Bu sağlık 
sisteminden emekçilerde halkta memnun değil 
diyoruz. ‘Reform-dönüşüm’ dedikleri şey hasta 
muayene sayıları ile övünmek olmuştur. Bu refor-
mun pandemide cilası döküldü. Depremde enkaz 
altında kaldı. O yüzden bu sistem değişmelidir, 
değiştireceğiz diyoruz.” ifadelerini kullandı.

SAĞLIKLI YAŞAM IÇIN TALEPLER
14 Mart Sağlık Haftası’nı, “bayram” olarak 
kutlayabilmek için açıklama ve eylemler bu yıl da 
devam ettirdiklerini belirten Dr. Kaan Taşer, halkın 
nitelikli kamusal sağlık hizmeti alabilmesi için 
sağlık ve sosyal hizmet emekçilerinin acil çözüm 
bekleyen taleplerini  şu şekilde sıraladı:  
Performans, ek ödeme, teşvik değil, insanca yaşa-
maya yetecek, yoksulluk sınırı üzerinde emekliliğe 
yansıyacak temel ücret sağlansın.
Fiili hizmet süresi (yıpranma payı) sağlık hiz-
metlerinde çalışan tüm emekçilere yıllık 90 gün 
üzerinden tam olarak uygulansın.
Yapılan ek gösterge düzenlenmesi yetersiz 
kalmıştır. Talebimiz olan 3600’den 7200 kadar 
kademeli ek gösterge uygulansın.
OECD ortalamasında kadrolu güvenceli personel 
istihdamı yapılsın. Taşeron çalışma ortadan 
kaldırılsın.
Özgür ve bilimsel çalışma ortamı için meslek 
örgütleri üzerindeki baskılara son verilsin.
Liyakatsiz atamalara, tip sözleşme dayatmalarına, 
tıp ve sağlık bilimleri eğitimlerini niteliksizleşti-
ren, altyapısı uygun olmayan tıp fakültelerinin, 
eczacılık fakültelerinin, diş hekimliği fakültele-
rinin, hemşirelik fakültelerinin, sağlık bilimleri 
fakültelerinin ve sağlık meslek yüksekokullarının 
açılmalarına son verilsin.
Şiddetsiz ve güvenli bir çalışma ortamı için yeni 
ve etkili “Sağlıkta Şiddet Yasası” çıkarılsın, mob-
bing ve baskılar son bulsun.
Covid-19 iş kazası ve meslek hastalığı olarak 
kabul edilsin.
Haklarında kesinleşmiş yargı karar bulunmayan 
ihraç sağlık ve sosyal hizmet emekçileri derhal 
göreve başlatılsın.
Sağlık hizmeti için ödediğimiz vergiler yeter. Katkı 
katılım payları ve ilave ücretler kaldırılsın
Sağlık ve sosyal hizmetlerin planlanmasından 
sunulmasına kadar emekçiler örgütleri aracılığıy-
la, halk da merkezde siyasi partiler, yerellerde ise 
yerel yönetimler, muhtarlıklar, örgütlü yapılar ve 
siyasi partiler eliyle süreçlere dâhil olsun.
Özel hastanelere verilen her türlü teşvik kal-
dırılmalıdır. Özel hastaneler ile SGK anlaşma 
yapmamalıdır. Özel hastanelere aktarılan teşvik 
ve bütçen kamu sağlık kurumlarına aktarılmalıdır.
Toplumsal sağlık için güçlü ve etkin birinci basa-
mak sağlık örgütlenmesi sağlansın. ASM emekçi-
lerine ikili ceza uygulamalarından vazgeçilsin.
Her işyerine kreş açılsın, sağlık emekçileri ço-
cukları ile işleri arasında tercih yapmak zorunda 
kalmasın.
Kamu sağlık kurumları daha demokratik bir yapı-
ya kavuşturulmalıdır. Kamu sağlık kurumlarında 
idareci belirlenmesi kriterlere uyanlar arasında o 
kurumlarda çalışan emekçilerin oyu ile gerçekleş-
sin.     n MUSTAFA KOÇ
 

Sağlık Haftası’nı 
mücadele bayramına 
dönüştüreceğiz

Beslenme Uzmanı Dilara Koçak, Ra-
mazan ayında propolisin kilo kontro-
lüne, polenin ise sahurda tok kalmaya 
yardımcı olduğu söyledi. Beslenme ve 
yaşam şeklinin değiştiği bir dönem olan 
Ramazan ayında, beslenme uzmanları 
düzenli propolis tüketiminin kilo kont-
rolüne yardımcı olabileceğini söyleyen 
Koçak, polenin ise sahurda tok kalmaya 
yardımcı olabilecek bir besin kaynağı 
olduğunu belirtti. İftara saatlerin yaklaş-
masıyla birlikte çok düşük  seviyelere 
düşen kan şekerinin iftar yemeği ile 
hızlı bir artışa geçtiğine dikkat çe-
ken Beslenme Uzmanı Dilara Koçak, 
“Doygunluk hissinin sağlanamaması 
nedeniyle iftarda ağır yemeklerin tercih 
edilmesi, tüketilen büyük porsiyonlar, 
şerbetli tatlılar, ramazan döneminde kilo 
artışına neden olabiliyor. Buna karşılık, 
Ramazan ayında sağlıklı bir beslenme 
modeli benimseyerek hem ibadetinizi 
yerine getirmek hem de sağlıklı ve 
formda kalmak mümkün” dedi. 

SAHURDA PROTEIN VE LIFTEN 
ZENGIN BESLENIN
  Koçak, sahurun günün daha verimli 

geçirilebilmesi için ihtiyaç duyulan 
enerji ve protein ihtiyacının karşılanma-
sı bakımından önemli olduğuna da işa-
ret ederek, “Sahur öğününün atlanması, 
açlık süresinin uzamasına, bireyin gün 
içerisinde daha yorgun, halsiz ve bitkin 
hissetmesine, metabolizma hızının ya-
vaşlamasına sebep olabilir. Bu sebeple, 
sahur öğününün mutlaka yapılması, 
Ramazan ayını daha rahat geçirmeye 
yardımcı olur. Sahurda süt, yoğurt, 

peynir, yumurta, yulaf, tam tahıllı 
ekmekler, polen, arı ekmeği, meyve gibi 
besinlerden oluşan hafif bir kahvaltı 
önerilmektedir. Şarküteri ürünleri gibi 
yüksek yağ ve yüksek tuz içeren besin-
lerden uzak durulmalıdır. Sahuru tatlı 
ile bitirmek isteyenler ise ham ballar ile 
tüm besleyici içeriği korunmuş halde 
sahur sofralarını tatlandırabilir. Uzun 
açlık nedeniyle özellikle gün içerisinde 
zorlanan bireylerin, daha uzun süre 

tok tutabilecek, lif ve protein içeriği 
yüksek gıdaları tüketmesini öneriliyor. 
Kompleks karbonhidratları içeren tam 
tahıllı ekmek, yulaf, meyveler, sebzeler 
ve polen sahur öğününde yer alabilecek 
gıdalardır” ifadelerine yer verdi. 

DAHA UZUN SÜRE TOK KALIRSINIZ  
Arı Ürünleri Uzmanı Gıda Yüksek Mü-
hendisi Dr. Aslı Elif Tanuğur Samancı 
ise literatürde tek tam gıda olarak bili-
nen poleninin, A, C, E, D, K ve B grubu 
vitaminler, amino asitler, yağlar, lifler, 
karbonhidratlar, proteinler, polifenoller, 
fenolik ve flavonoid bileşenler, çinko, 
selenyum, magnezyum, kalsiyum, 
demir gibi önemli mineraller ve gerekli 
tüm elzem besin öğelerini içerdiğini 
söyledi. Yapılan araştırmaların polenin 
yaklaşık yüzde 30 oranında protein 
içeriğine sahip olduğunu gösterdiğini 
belirten Samancı, “Ramazan ayında 
oluşabilecek vitamin ve mineral eksik-
liklerine karşı sahurda polen tüketerek 
hem daha uzun süre tok kalmaya katkı-
da bulunabilir, hem de vitamin mineral 
ihtiyacınızın karşılanmasına destek 
olabilirsiniz” diye konuştu. n IHA

Ramazan ayı beslenme zincirinde propolis ve polen tavsiyesi 
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İYİ PARTİ Konyaaltı Belediye Başkan 
Adayı Meryem Gökay Balkıç, gelecek 
beş yıl içinde gerçekleştirmeyi hedefle-
diği projeleri bir otelde tanıttı.  Kon-
yaaltı’nın kalkınması ve gelişmesi için 
açıkladığı projelerinin merkezinde sos-
yal yaşam alanlarını çoğaltmak, çevre 
düzenlemeleri yapmak ve eğitim-öğre-
tim hizmetlerini geliştirmek gibi önemli 
konulara yer veren Balkıç’ın toplantı-
sına İYİ Parti Büyükşehir Belediye Baş-
kan Adayı Nesrin Ünal, Konyaaltı İlçe 
Başkanı Serap Kaya, teşkilat üyeleri ve 
çok sayıda partili katıldı. 

KONYAALTI HERŞEYİN EN 
GÜZELİNE LAYIK
 Açılış konuşmasını yapan İyi Parti 
Konyaaltı İlçe Başkanı Serap Kaya, 
“Yıllar önce dava arkadaşlarımızla çok 

güzel bir yola çıktık. Bu zorlu, çetin bir 
yoldu. Zaten en başından beri bu yolun 
çetin engellerle dolu olduğunu bili-
yorduk. Hiçbir zaman şahsi çıkarımızı 
düşünmedik. Hedefimiz, milletimiz 
ve memleketimizin çıkarı ve menfaati 
oldu. Başaracağımıza olan inancım 
tamdır. Konyaaltı, her şeyin en güzeline 
layık. Konyaaltı’nı hak ettiği vizyona 
kavuşturacağız. Bunu da Meryem Gö-
kay Balkıç ile yapacağız” diye konuştu. 

ÜNAL: İYİ PARTİ’DE KADININ GÜCÜ VAR
Daha sonra söz alan İYİ Parti Büyükşe-
hir Belediye Başkan adayı Nesrin Ünal, 
kadının gücünü göstermek istediklerini 
söyledi. Ünal, “Partilerde hep kadın 
haklarından bahsedilir, fakat Türkiye’de 
kadının hem adının hem de kendisinin 
olduğu tek parti var; o da İYİ Parti’dir. 
Değiştirirse Türkiye’yi de dünyayı da 
Antalya’yı da Konyaaltı’nı da bir kadın 
değiştirebilir. Bir anne çocuklarını 
nasıl ayırmaz ve onları eşit severse; bir 
kadın belediye başkanı da halkını eşit 
sever ve eşit hizmet üretir. İkimizin 
birlikte kazanacağına yürekten inanı-
yorum. 8 aydır hesapladım 600 km’ye 
yakın yol yürüdüm. Bunu hiçbir aday 
yapmadı. Antalya’da ayrıcalıklı bir 
azınlık yaratmak için belediye başkanı 
olmadım. Ben Antalya’da Antalya’nın 
gelirini gençlere, kadınlara, yoksul 
ailelere harcamak için aday oldum” 
şeklinde konuştu.

EMEKLİLER VE ÇOCUKLAR 
Ünal’ın ardından sahneye alkışlarla 
İYİ Parti Konyaaltı Belediye Başkan 
Adayı Meryem Gökay Balkıç çıktı. 
Emeklilerin ağır ekonomik şartlar 
altında ezildiğine dikkat çeken Balkıç, 
“Enflasyonun altında ezilen emeklileri-
mizin maaşlarına zam yapamayız, ama 
giderlerini azaltabiliriz. Belediyemizin 
Emekli Kahveleri var, ama yetmez. 
Hayat Park’ta kuracağımız Emekli Sos-
yal Tesisi ile emeklilerimize can suyu 
olacağız. Kendileri aileleri, torunları 
ve dostlarıyla faydalanabilecekleri bu 

tesiste restoranlar, çay bahçesi, oyun 
salonu ve çocuk eğlence alanı buluna-
cak. Emeklilerimiz bu tesiste verilen 
hizmetlerden ücretsiz ve maliyetine 
fiyatlarla yararlanacak. Bu hizmetin 
bedelini belediye bütçesinden karşılayıp 
emeklimize nefes aldıracağız” dedi.

ENGELLERDEN ARINMIŞ KONYAALTI
Toplumun en dezavantajlı grupların-
dan birisinin de engelli vatandaşlar ve 
aileleri olduğunu vurgulayan Balkıç, 
“Konyaaltımızı onlar için, engellerden 
arındırılmış, engelsiz bir şehir haline 
getireceğiz. Kuracağımız Engelsiz 
Yaşam Merkezi ile özel gereksinim-
li bireylerimizin toplumsal hayata 
adaptasyonlarını sağlayacağız. Gün 
boyu bakım hizmetlerinin verileceği bu 
merkezde ayrıca engelli bireylerimiz 
için özel sosyal aktiviteler, aileleri için 
sosyal alanlar, çeşitli fiziksel ve zihinsel 
terapi aktiviteleri, mental güçlendirme 
programları ve özel eğitim olanakları da 
yer alacak” diye konuştu.

KADINLARA ÖZEL PROJE 
“Kadınlara yönelik şiddet, baskı ve 
ayrımcılık maalesef ülkemizde önü-
ne geçemediğimiz bir sorun” diyen 
Balkıç, “Kadınlarımızı toplumun en 
dezavantajlı sınıfı haline getirip mağdur 
eden bu gerçeklik karşısında kayıtsız 
kalmayacağız. Kuracağımız Kadın 
Destek Merkezi (KADEM) ile şiddet 
ve baskı gören kadınlarımıza psikolojik 
ve hukuki danışmanlık hizmeti verip 
mentorluk desteği ile güvenli ve sağlıklı 
şekilde yeniden hayata tutunmaları için 
onlara destek olacağız. Bu merkezde, 
çeşitli nedenlerle ekonomik yönden 
dezavantajlı duruma düşmüş kadınları-
mıza mesleki eğitimler verip kuracağı-
mız atölyelerde üretmelerini, gelir elde 
etmelerini sağlayacağız. Teknolojik ge-
lişime ayak uyduramayan hiçbir şeyin 
gelecekte yeri olmayacak. Konyaaltı’n-
da belediyeye ait tüm hizmet binaları 
ve alanlara yayılmış bir vadi yaratıp 
‘Geleceğin Konyaaltısı’nı inşa edece-

ğiz. Bu vadide gerek çocuklarımız ve 
gençlerimiz gerekse her yaş ve eğitim 
grubundan hemşerimize eğitimler verip 
onları geleceğin dünyasına hazırlayaca-
ğız” dedi.

EKONOMİ, TİCARET, EĞİTİM
Balkıç, projelerini anlatmaya şöyle de-
vam etti: “Ekonomi, ticaret, eğitim, sağ-
lık gibi hayatın her alanında yapay zeka 
projelerini halkımızla birlikte üretip 
uygulamaya geçirecek, baş döndürücü 
bir hızla devam eden teknoloji yarı-
şında Konyaaltımız’ı öne taşıyacağız. 
Kapalı pazar yerlerinden birini haftanın 
bir günü yalnızca Konyaaltı çiftçisine 
açacağız. 
Pazar yeri maliyeti, kira, işgaliye yükü 
sebebiyle pazarlarda kendisine yer 
bulamayan üreticinin bedelsiz olarak 
gelip ürününü satabileceği bir pazar 
olacak. Tezgah, etiket, lojistik, gibi 
tüm giderleri de biz karşılayacağız. 
Hem üreticimiz aracılar olmadan kendi 
ürününü doğrudan tüketiciye satma 
imkanına kavuşacak hem de Konyaaltı 
halkı en organik ürüne ulaşma fırsatı 
yakalayacak. Diğer yandan; Konyaaltı 
okuyan düşünen, sorgulayan insanların 
şehri. X bölgesi olarak tanımlanan ve 
planlaması tamamlanmak üzere olan 
bölgede Konyaaltı’na yakışan Şehir Kü-
tüphanesi’ni hayata geçireceğiz”. Proje 
tanıtımının ardından  İyi Partililer toplu 
fotoğraf çektirdi. n Mustafa Koç

BALKIÇ PROJELERINI 
AÇIKLADI
İYİ Parti Konyaaltı Belediye Başkan Adayı 
Meryem Gökay Balkıç, projelerini açık-
ladrı. Balkıç, “Sorunun çözülmesi için va-
tandaşın bize ulaşmasını beklemeyece-
ğiz. Konyaaltı vizyonla buluşacak” dedi.

Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri 
Ersoy, Aspendos Antik Kenti’ndeki 
antik tiyatroda düzenlenen ‘Aspendos 
Geleceğe Miras Tanıtım Toplantısı’nda 
konuştu. Türkiye’deki ören yerlerinin 
önemli bir çekim noktası olduğunu 
kaydeden Bakan Ersoy, çekim noktala-
rından birinin de Aspendos Antik Kenti 
olduğunu söyledi. Aspendos’ta 2013’te 
başlayan kazı çalışmalarının 2022’den 
itibaren Doç. Dr. Mustafa Bilgin baş-
kanlığında sürdüğünü kaydeden Bakan 
Ersoy, antik kentin sadece yüzde 2’sinin 
kazılmış durumda olduğunu kaydet-
ti. Aspendos’un iki önemli özelliği 
olduğunu vurgulayan Bakan Ersoy, “Bu 
iki yapı 2015 yılında UNESCO Dünya 
Mirası Geçici Listesi’ne kaydedilen su 
kemerleri ve antik tiyatrodur. Bu yapılar 
Roma İmparatorluğu çatısı altında 
mimarlık ve mühendislik pratiğini 
somutlaştıran, günümüz insanını bile 
hayrete düşüren özellikleriyle öne çıkan 
yapıtlardır” dedi.

‘2023’TE 270 BİN ZİYARETÇİ AĞIRLADI’
Su kemerleri ve antik tiyatronun yanı 
sıra iki katlı dükkanları, hamamları, 
kapıları, anıtsal çeşmesi, bazilikası ve 
tapınağı ile dikkati çeken Aspendos’un 
geçmişin görkemine ve zarafetine açı-
lan istisnai bir kapı olduğunu da ifade 
eden Bakan Ersoy, “Antik kent 2023 
yılında 270 bin ziyaretçi ağırladı ve en 
çok ilgi gören ören yerleri arasında yer 
aldı. Aspendos’ta Geleceğe Miras Pro-
jesi kapsamında kazı ve restorasyon ça-
lışmalarını yoğunlaştıracağız. İlk etapta 
batı kısmındaki iki katlı dükkanlar ve 
stoa kompleksinde çalışma yürütülecek. 
Günümüzde neredeyse tamamı ayakta 
olan anıtsal çeşme binasında kazı ça-
lışmaları yapılacak. Burası antik kentin 

başyapıtlarından biri olarak karşımıza 
çıkacak” dedi. Antik kentteki orijinal 
caddelerin ortaya çıkartılarak ziyaret-
çilerin buralarda gezebilme imkanı 
yakalayacaklarını da ifade eden Bakan 
Ersoy, antik kente ziyaretçi karşılama 
merkezi ve çevre düzenleme projesi-
ni de hayata geçireceklerini söyledi. 
Bakan Ersoy, 4 yıl içinde antik kent-
teki kazı çalışmaları hakkında da bilgi 
verdi. Yüzde 2’si kazılan antik kentin 
yapılacak çalışmalarla daha fazla alanın 
gün yüzüne çıkarılacağını da kaydeden 
Bakan Ersoy, şöyle konuştu: “Aspen-
dos’ta 4 yıl sonra antik kentin yüzde 
30’unda kazı, restorasyon ve onarım 
çalışmalarını tamamlamayı planlıyoruz. 
Bu hedefe ulaşmak için 1 milyar lira 
başlangıç ödeneği ayırıyoruz. Ulaşaca-
ğımız sonuçların, ayağa kaldıracağımız 
eserlerin, yapıların ülkemiz kültür ve 
turizm hayatına hayırlı olmasını diliyo-
rum.” n DHA

Aspendos’ta çalışmalar tamamlanıyor
KÜLTÜR ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, yüzde 2’si kazılan ve 2023’te 270 bin kişinin ziyaret ettiği As-
pendos Antik Kenti’nin 4 yıl içinde yüzde 30’unda kazı, restorasyon ve onarım çalışmalarını tamamlamayı 
planladıklarını söyledi. Ersoy, çalışmalar için ilk etapta 1 milyar liralık ödenek ayırdıklarını da kaydetti.

ANTALYA’DA geçtiğimiz ay yaşanan sel 
sonrası tek katlı gecekonduları su basan 
1’i ağır engelli 7 çocuklu aile, zarar gören 
ve rutubetlenen evde yaşamakta güçlük 
çekiyor. Maddi durumları iyi olmayan 
aile, bütçelerini aşmayan evlere yönel-
diklerinde ev sahiplerinin 7 çocuk olduğu 
için ev vermediğini söyledi. 7 kardeş 
büyüyüp okuma yazması bulunmayan 
7 çocuk sahibi anne ise zor şartlarda 
evlatlarının hepsini okutmak için büyük 
çaba sarf ediyor.  Kepez ilçesi Kuzeyyaka 
Mahallesi’nde yaşayan ve 1’i ağır engelli 
7 çocuk sahibi Murat (42) - Sıdıka Urun 
(36) çiftinin kaldıkları tek katlı müstakil 
evi, geçtiğimiz ay yaşanan sel felaketi 
sonrası su bastı. Tüm eşyaları sular altında 
kalan çift, zarar gören ve rutubetlenen 
evde yaşamaya devam etti. Baba Urun 
işten çıkartıldığı için aile bütçesine destek 
sağlayamazken, 3 bin lira kira ödedikleri 
evde, engelli çocuklarına bağlanan maaş, 
bakım ücreti ve sosyal yardım ile birlik-
te aile ayda yaklaşık 11 bin lira maaşla 
geçinmeye ve çocuklarını okutmaya 
çalışıyor. 

OKUMA YAZMA BİLMEYEN ANNENİN ÇABASI 
  7 kardeşli bir evde büyüyen ve ailesi 
okutmadığı için okuryazarlığı bulunma-
yan anne Sıdıka Urun ise, 3,5 yaşındaki 
kızı hariç okuyan 6 çocuğunu her gün 
okula götürüyor, çıkışlarında da alıyor. 
Çocuklarının derslerini de takip eden 
anne, onların daha iyi şartlarda eğitim 
alabilmesini istiyor. Ev sorunu yaşadık-
larını belirten Murat Urun, etkili yağış 
sonrası evlerinin su bastığını ve zarar 
gördüğü anlattı. Evin rutubetle dolduğunu 
aktaran Urun, “Başımızı sokacak yeni bir 
ev arıyoruz. 7 çocuk olunca, ‘3 tane olursa 
alırız’ diyorlar. Öyle şeyler duyduk ki, 
çok üzücü. Halde çalışıyordum ama işsiz 
kaldım. Halen iş arıyorum. Bu yoklukla 
6 çocuğumuzu okutmaya çalışıyoruz. 3 
bin lira kira ödüyorum, 1 ay sonra o kira 
zam yaparsa 5 bin de olabilir. Ağır engelli 
kızım var, onun maaşı olmasa daha çok 
sıkıntı yaşarız. Ayda 10-11 bin civarında 
elimize para geçiyor. Ailemiz ara sıra gön-
deriyor ama yetmiyor. Çünkü 6 öğrenciyi 
okutmak kolay değil. Başımızı sokacak 
bir ev istiyoruz. 6-7 bin lira kirada bir ev 
bulabilirsek çok iyi olur, çünkü Antal-
ya’da kiralık çok yüksek. Müstakil olması 
daha iyi çünkü binalarda biz hep hor 
görüldük” dedi.  Günlük ekmek tüketim-
lerinin 20’ye yakın olduğunu da sözlerine 
ekleyen baba, “Ekmek 7,5 lira ve günde 
20 ekmek tüketiliyor. Ayda sadece 4 bin 
500 TL ekmeğe gidiyor. Allah razı olsun 
devletimizden ama yetmiyor. Bakması 
kolay değil” diye konuştu. 

“KENDİ HAYALİMİ ONLARLA YAŞAMAK 
İSTİYORUM” 
  Çocuklarının eğitimini almaları için 
çaba sarf ettiklerini dile getiren anne 
Sıdıka Urun ise, şunları söyledi:  “Be-
nim içimde hep okuma sevgisi ve azmi 
vardı. 7 kardeşten biriydim ama ailem 
maddi imkansızlıktan dolayı beni okuta-
madı. Allah bana 7 tane evlat bağışladı. 
Kendi hayalimi onlarla yaşamak istiyo-
rum. Onlara güzel bir eğitim ve gelecek 
hazırlamak istiyorum. Devletimizi Allah 
başımızdan eksik etmesin. Onların eğitimi 
önceliğim. Kıyafet ve gıda derdi oluyor. 
Bunlarla başa çıkmaya çalışıyoruz ama 
nereye kadar çıkacağız bilmiyoruz. Bu 
evden başka eve geçmek istedik ama çoğu 
yerde ilk sordukları soru ‘kaç çocuğunuz 
var?’ 7 tane olduğunu söyleyince kaçıyor-
lar. Burası gecekondu olduğu halde 3 bin 
lira ödüyoruz. Selde olunca direk sular 
eve girdi ve odaların çoğu kullanılamaz 
hale geldi. ”  n İHA

Binalarda biz 
hep hor görüldük

AEDAŞ, arıza tespitinde İHA 
ve dronlardan destek alıyor. 
AEDAŞ’ın bünyesinde oluş-
turduğu 25 kişiden oluşan ekip, 
zor arazi şartları ve olumsuz 
hava şartlarında, enerji nakil 
hatlarındaki arızaları İHA 
ve dronlarla tespit ederek 
acil müdahalede bulunuyor. 
Antalya, Burdur ve Isparta’da 
yaklaşık 36 bin 500 km2 hiz-
met alanında faaliyet gösteren 
Akdeniz Elektrik Dağıtım A.Ş. 
(AEDAŞ), bilgi ve uzmanlığını 
çağın teknolojik yenilikleri ile 
entegre ediyor. Görev bölge-
sindeki her noktaya her şartta 

kesintisiz  elektrik dağıtım 
hizmeti sunmayı hedefleyen 
AEDAŞ, olabilecek arızaların 
önlenmesi ve arıza tespitinde 
bünyesinde bulunan İnsansız 
Hava Aracı (İHA) ve dronlar-
dan destek alıyor.   Olumsuz 
hava şartlarında, dağlık ve 
ormanlık bölgeler ile zorlu 
arazi şartlarında arızaların hızlı 
tespitini mümkün kılan 1 adet 
İHA ve 6 drone ile filosunu 
güçlendiren AEDAŞ, özellikle 
havai enerji nakil hatlarındaki 
olabilecek arızalara karşı acil 
destek kuvvetlerini göreve 
hazır bekletiyor.  n Bülten

AEDAŞ, İHA ve dronlarla tespit ediyor   
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Ülkenin beşinci büyük kenti 
olan Antalya’nın kültür ve 
sanat alanında çinde bulundu-
ğu coğrafyaya, izlerini taşıdığı 

uygarlık birikimine yakışan bir görüntü 
içinde olmadığını; bu bağlamda yerel 
yönetimlerin önemli bir bölümünün de 
sanatla sınavının pek parlak olmadığının 
altını çizen Tuncer Çetinkaya, yapılacak 
ilk işin, göreve başlayacak yerel yöneti-
min kentte büyük ekonomik zorluklara 
rağmen üretim yapmaya çalışan kültür 
- sanat bileşenleriyle bir araya gelmesi 
olacağını belirtti. Önceki dönemde böyle 
bir iletişimin kurulamamasının, kimi 
kurumların yöneticilerine randevu dahi 
verilmemesinin başta Altın Portakal 
olmak üzere pek çok yol kazasına neden 
olduğunu kaydeden Çetinkaya, “Yılda 
topu topu birkaç aylığına Antalya’ya 
gelen ve kenti yıl boyunca oluşturula-
bilecek sinema birikiminden mahrum 
bırakan organizatörlerin Altın Portakal’a 
reva gördükleri muamele, geçen yıl 
yaşanan rezaletle iyice ayyuka çıkmıştır. 
Yeni Başkan’dan ilk tavsiyem, geçmişin 
festivallerinde özveriyle çalışan kadrola-
ra kulak vermesidir.” dedi. Yeni Baş-
kan’ın nitelikli bir ekip kurma; özellikle 
kültür-sanat danışmanı olarak ulusal 
ve uluslararası gelişmeleri takip eden, 
kültür kurumlarıyla diyaloga açık olan 
donanımlı isimlerle çalışma zorunluluğu 
olduğunu vurgulayan Çetinkaya, “Önemi 
ilk anda anlaşılamasa da sanata yapa-
cağınız her doğru yatırım, genç kuşak-
ların ‘kentli’ bireylere dönüşmesini ve 
geleceğe daha umutla bakmanızı sağlar.” 
diye konuştu.

l Antalya’da yerel yönetimlerin kül-
tür ve sanatla ilişkisi konusunda neler 
söylemek istersimiz?
Ülkenin beşinci büyük kentinin kültür ve 
sanat alanında gerek içinde bulunduğu 
coğrafyaya gerek de binlerce yıldan bu 
yana izlerini taşıdığı uygarlık birikimine 
yakışan bir görüntü içinde olmadığını 
söyleyebilirim. Bu bağlamda yerel yöne-
timlerin önemli bir bölümünün de sanatla 
sınavının pek parlak olmadığının altını 
çizeyim. Bir kent için yerelin üzerinde 
yükselmesi zorunluluk olan kültürel 
faaliyetler, halen resmî ve özel törenlerde 
kent dışından önemli ücretlerle getirilen 
şarkıcı ve toplulukların kent meydan-
larında verdikleri konserlere, zanaatsal 
hobi kurslarına indirgenmiş durumda. 

Ortaya çıkan boşluk, bin bir zorlukla 
ayakta kalmaya çalışan ve özünde “kamu 
yararına” sanatsal çalışmalar yapan 
STK’lar ve özel girişimle doldurulmaya 
çalışılıyor. 

l Seçimlerden sonra yerel yönetimin 
ilk olarak ne yapmasını önerirsiniz?
Kanımca yapılacak ilk iş, göreve baş-
layacak yerel yönetimin kentte büyük 
ekonomik zorluklara rağmen üretim 
yapmaya çalışan kültür ve sanat bileşen-
leriyle bir araya gelmesi olacaktır. Yeni 
Büyükşehir Belediye Başkanı, sözünü 
ettiğim fedakâr kurumların temsilcilerini 
dinlemeli, kentin kültür ve sanat adına 
yol haritasını oluştururken taleplerin far-
kında olmalıdır. Önceki dönemde böyle 
bir iletişimin kurulamaması; hatta kimi 
kurumların yöneticilerine randevu dahi 
verilmemesi başta Altın Portakal olmak 
üzere pek çok yol kazasına uğranmasına 
neden olmuştur. 

l Söz Altın Portakal’dan açılmış-
ken… Yeni yönetimin festivalde 
başarıya ulaşması için neleri tavsiye 
edersiniz?
On yıllardan bu yana yazıp çiziyoruz. 
Antalya’nın piyasa diliyle söyleyecek 
olursak en büyük “marka değerlerinden” 
olan ve sinemamızın 60 yıl boyunca 
en prestijli ödüllerini vererek sektörü 
taçlandıran Altın Portakal’ın karşılaştığı 
başarısızlık, yerel dinamiklerin ötelen-
mesinden kaynaklanmaktadır. Organiza-
törü, programcısı, hatta kimi zaman yer 
göstericileri bile kent dışından, İstanbul 
veya Ankara’dan getirilen ekiplere ema-
net edilen Portakal, son yıllarda kelime-
nin tam manasıyla halktan koparılmış 
bir görüntü çizmektedir. Gösterimler son 
derece sınırlı sayıda olup, belli bir elit 
azınlık dışında vatandaşın erişiminden 
uzaktadır. 
Açılış ve kapanış gecelerinde yapılan tö-
renlere ve konserlere indirgenen, yeni bir 
yüzyılda sansürün cenderesinden kurtu-
lamayan organizasyonun tepeden tırnağa 
revize edilmesi elzem görünmektedir. 
Tarihe adını altın harflerle yazdıran festi-
valler bir parça incelense, bu başarısızlı-
ğın altında yatan temel etmenin, organi-
zasyonun yerelden yükselmemesi olduğu 
görülecektir. Kentteki sinema ve orga-
nizasyon kültürü başarıya ulaşmak için 
yeterlidir. Yılda topu topu birkaç aylığına 
Antalya’ya gelen ve kenti yıl boyunca 
oluşturulabilecek sinema birikiminden 
mahrum bırakan organizatörlerin Altın 
Portakal’a reva gördükleri muamele, 
geçen yıl yaşanan rezaletle iyice ayyuka 
çıkmıştır. Yeni Başkan’dan ilk tavsiyem, 
geçmişin festivallerinde özveriyle çalışan 
kadrolara kulak vermesidir. 

l Yeni dönemde sizce tam olarak ne 
yapmalı?
“Ne yapmalı?” sorusuna yanıt, “Şimdiye 
kadar ne yapıldı?”nın tespitiyle başlar. 
Belirttiğim olumsuzluklar bir yana, Mu-
ratpaşa Belediyesi’nin ASSİM merkezli 
çalışmalarını ve kentteki hemen hemen 
tüm kültür ve sanat birikimini açığa çıka-
ran AntSanat Dergisi’ni önemli bulduğu-
mu söyleyerek söze başlayayım. Doku-
ma Park’ta yapılan çalışmaları, özellikle 
sanat galerisini de çok önemsiyorum. 
Hakan Tütüncü’nün öncülüğünde Kepez 
Belediyesi tarafından liseli öğrencilere 
yönelik düzenlenen şarkı yarışmasının 
gençler üzerindeki etkisine tanıklık 
etmiş bir eğitimciyim; ayrıca oğlum, bu 

yarışmalardan ikincisinde (Cem Kara-
ca Müzik Ödülleri) ödül kazanmıştı. 
Buradan hareketle kültür ve sanat adına 
gençliğe yapılan yatırımın dönütünün 
büyük olduğunu söyleyebilirim. Bu ya-
rışmalarda başarılı olan gençlerin resmi 
bayramlarda davet edilen konukların ön 
grubu olarak sahne almalarının ne denli 
önemli olduğunu düşünsenize…
Benzer şeyler Antalya Valiliği İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü tarafından düzenle-
nen “Genç Çınarlar Liselerarası Kısa 
Film Yarışması” için de söylenebilir. 
Yıllarca sanat yönetmenliğini yaptığım 
bu proje dolayısıyla şehir merkezinde ve 
tüm ilçelerde eğitimler vermiş, Antal-
ya’nın merkeze uzak bölgelerindeki 
liseli arkadaşların sinemayla tanışma-
larına, senaryo yazıp film çekmelerine 
mutlulukla tanık olmuştum. Aralarından 
sinema eğitimi alıp sektöre profesyonel 
olarak giriş yapanlar oldu. Maalesef o 
proje uzun erimli olamadı, ama devam 
edebilse o tedrisattan geçen gençlerin, 
Altın Portakal’ın belgesel ve kısa film 
yarışmalarında adlarından söz ettirecek-
lerini kesinlikle söyleyebilirdim.

l Halkaya tiyatroyu da ekleyebiliriz 
sanırım…
Kesinlikle öyle. Amatör bir tiyatro top-
luluğunun yönetmeni olarak, bu kentte 
oyun sahnelemenin pek çok eziyete 
katlanarak gerçekleşebildiğinin altını çiz-
mek isterim. Prova mekânlarının yeterli 
olmayışından zorunlu giderlerin karşıla-
namamasına kadar, oyuncu toplulukları 
birçok zorluğu göze alarak yola çıkı-
yor. Tek motivasyonları, üretimlerinin 
insanlarla buluşabilmesi. Yeni Belediye 
Başkanı’nın bu amatör grupları teşvik 
etmesinin, ayrıca çok da uzak sayılmaya-
cak bir geçmişte düzenlenen Liselerarası 
Tiyatro Şenliği’ni yeniden hayata geçir-
mesinin önemli olduğunu düşünüyorum.

l Seçim dönemlerinde yapılan çalış-
malar sıralanırken sanata küçük de 
olsa bir başlık açılıyor.
Yerel yöneticilerimizin önemli bir bölü-
mü ve ekiplerindeki yöneticiler “sanat” 
ile “zanaat”ı, “hobi kursları”yla nitelikli 
kültürel üretimleri birbirine karıştırıyor. 
Buradan, Halk Eğitim Müdürlükleri ile 
işbirliğiyle açılan kursları, orada yapılan 
çalışmaları ve açılan sergileri küçümse-
diğim sonucu çıkmasın. Kuşkusuz, aynı 
zamanda bir “emekli cenneti” olan ken-
timizde her kesimden yurttaşın bu türden 
çalışmalara yönlendirilmelerini sağlamak 

da önemli; ancak bunu çağdaş sanatın 
evrensel örnekleriyle geliştirirseniz, 
yaptığınız çalışmalar çok daha büyük an-
lam kazanır. Sözgelimi Mardin’de yıllar 
içinde önemli bir boşluğu dolduran bie-
nal gibi bir örneğe, koşulları son derece 
uygun olmasına rağmen Antalya’da rast-
layamıyoruz. Örneğin modern bir bakışla 
dizayn edilmiş Dokum Park’ta, yalnızca 
okulların yıl sonu sergileri değil ulusal 
ve uluslar arası örnekler de sergilenme-
li; sanat bilinci yükseltilmeli. Devletin, 
Güzel Sanatlar Galerisi örneğinde olduğu 
gibi sanata olan mesafesi, belediyelerin 
yerinde kültür politikalarıyla kapatılmalı.
Ayrıca sözünü ettiğimi hobi kurslarının 
da çağa uygun alanları kapsaması şart. 
Bilişim, dijital grafik, animasyon gibi 
disiplinlere dönük eğitimlerin yerel 
yönetimler tarafından desteklenmesi 
şart. Geçen yıllarda bir proje kapsamında 
kendisine önerilen “video art” çalışma-
sını, sırf muhtevayı algılamadığı için 
reddeden bir yerel yönetici danışmanının 
varlığından haberdar olmuştum. 

l Bu da nitelikli kadrolar konusunu 
akla getiriyor.
Evet. Bir kez daha karşımıza, artık çok 
aşina olduğumuz o kelime geliyor: “Li-
yakat”. Yeni Başkan’ın nitelikli bir ekip 
kurma ve özellikle kültür-sanat danışma-
nı olarak sözünü ettiğim ulusal / uluslar 
arası gelişmeleri takip eden, kültür ku-
rumlarıyla diyaloga açık olan donanımlı 
isimlerle çalışma zorunluluğu var. 

l Bu konuda dertli olduğunuz anlaşı-
lıyor. 
Çok. Kimi yazılarımda da vurgulamış-
tım. Yerelde çalışan kimi yöneticilerin, 
kendi yereline bir tür “oryantalist” mua-
melede bulunması içler acısı bir durum. 
Sözgelimi kimi salonlar tiyatro oyunla-
rına tahsis yaparken ekipleri “amatör” 
/ “profesyonel” diye ayırıyor. Burada 
“profesyonel” olarak nitelendirdiğiniz, 
bütçenizden para vererek kente davet 
ettiğiniz oluşumlar. Lliteratürü tersyüz 
ederek küçümsediğiniz “amatör” olansa 
içinizden çıkan… Ne acı… Benzer şey-
ler, kimi etkinliklerin ücretlendirilmesi 
politikasında da geçerli. Burada da bir tür 
“aşağılık kompleksi” karşımıza çıkıyor. 
Sonuçta “amatör”, niteliği tartışmalı olsa 
da “dışarıdan” getirilen organizasyona 
aktarılan bütçenin hayalini dahi kuramı-
yor! Tekrarlama pahasına söyleyeyim, bu 
kafanın ulaştığı nokta Altın Portakal’da 
karşımıza çıkmış, “dışarıdan getirilen 
organizatör” marifetiyle koskoca festival, 
60. yaşını kutlayamaz duruma gelmiştir. 
Bundan yara alan koskoca bir kenttir. 
Maaşı düzenli olarak ödenen Ankaralı 
yönetici değil!

l Sohbetimizi “Bu kentte sanat adına 
umut var mı?” sorusuyla noktalaya-
lım.
Ekonomik sorunlarla boğuşan, trafiği 
sorun yumağına dönmüş, iç ve dış göçün 
tüm sancılarını bünyesinde toplayan 
kentlerdeki öncelik sıralamasında sanatın 
alt sıralara düşmesini, konjonktürel 
bakımdan anlıyorum. Ama Cumhuri-
yet’in ilk yıllarında, onca zorluk arasında 
Halkevi bünyesinde çıkarılan yayınlar, 
düzenlenen oyunlar ve konserler akla ge-
tirildiğinde karamsarlığım azalıyor. Altın 
Portakal’ı 1960’larda başlatan kadro da 
yokluklar içindeydi; Antalya ortalama bir 
Anadolu kasabasından halliceydi. Buna 
karşın verdikleri kurumsallaşma mücade-
lesi, ülkenin en yaygın sanat formu olan 
sinemaya ve Yeşilçam sektörüne hayat 
suyu verdi. Önemi ilk anda anlaşılamasa 
da sanata yapacağınız her doğru yatı-
rım, genç kuşakların “kentli” bireylere 
dönüşmesini ve geleceğe daha umutla 
bakmanızı sağlar. Unutulmasın ki yüksek 
medeniyete erişenler, bunu yalnızca pa-
ranın ve orduların gücüyle değil sanatla 
da başarmışlardır. Rönesans İtalya’sından 
Weimar Almanya’sına kadar tarih bunun 
örnekleriyle doludur.

SANAT CAMIASI 
SIYASETÇILERDEN 

NE BEKLIYOR? 
Modern Sanatlar ve AntSanat dergileri editörü sinema yazarı Tuncer Çetinkaya ile yerel yöne-
timlerde izlenmesi arzulanan kültür sanat politikaları ve kültür sanat etkinliklerini konuştuk.

Tuncer Çetinkaya
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Trendyol Süper Lig’de 30. hafta heyecanı yarın, 16 
Mart Cumartesi ve 17 Mart Pazar günü oynanacak 
mücadelelerle yaşanacak. Haftanın maçlarını yöne-
tecek hakemler de Türkiye Futbol Federasyonu’nun 

(TFF) internet sitesinden duyuruldu. Trabzonspor’un, 17 
Mart Pazar günü evinde Fenerbahçe ile oynayacağı müsa-
bakanın hakemi de Halil Umut Meler oldu. 
Süper Lig’de 30. hafta maçlarının hakemleri şöyle: 
Bugün
20.30 Pendikspor - İstanbulspor: Oğuzhan Çakır 
20.30 Fatih Karagümrük - Konyaspor: Bahattin Şimşek 
 
Yarın
13.30 Alanyaspor - Kayserispor: Emre Kargın 
16.00 MKE Ankaragücü - Başakşehir: Cihan Aydın 
20.30 Beşiktaş - Antalyaspor: Burak Pakkan 
20.30 Adana Demirspor - Sivasspor: Tugay Kaan 
Numanoğlu 
 
17 Mart Pazar 
13.30 Çaykur Rizespor - Gaziantep FK: Abdulkadir Bitigen 
16.00 Kasımpaşa - Galatasaray: Atilla Karaoğlan 
16.00 Hatayspor - Samsunspor: Burak Şeker 
20.30 Trabzonspor - Fenerbahçe: Halil Umut Meler 

Haftanın 
hakemleri 
açıklandı

 TRENDYOL Sü-
per Lig’in 30. 

haftasında oy-
nanacak müsa-

bakalarda görev 
alacak hakem-

ler açıklandı. 
Buna göre Be-
şiktaş – Antal-
yaspor maçını 
Burak Pakkan 

yönetecek.

Son yolculuğuna uğurlandı

GALATASARAY’IN 8 
Mart Cuma günü kendi 
sahasında Çaykur Rizespor 
ile oynadığı maçta devre 
arasında tribünde rahatsız-
lanan evli ve 2 çocuk babası 
Selçuk Tuncer, götürüldüğü 
hastanede hayatını kaybet-
ti. Sarı-kırmızılı takımın 
taraftarı olan emekli Alanya 
Halk Bankası Şube Müdürü 
Selçuk Tuncer için mem-
leketi Alanya’da törenler 
yapıldı. 
Küçükhasbahçe Mahallesi 

Gürses Cami’nde bugün 
düzenlenen törene, sarı-kır-
mızılı taraftarlar, Tuncer’in 
ailesi ve yakınlarının yanı 
sıra Alanya Gençlik ve Spor 
Müdürü Emre Kıldırgıcı ka-
tıldı. Halkbank ve Galata-
saray Spor Kulübü Başkanı 
Dursun Özbek de cenaze 
törenine çelenk gönderdi. 
Tuncer, öğle vakti kılınan 
cenaze namazının ardından 
Bektaş Aile Mezarlığı’na 
defnedildi. 
n DHA

SÜPER Lig’in 29’uncu haftasında Galata-
saray - Çaykur Rizespor karşılaşmasının 
devre arasında tribünde rahatsızlanarak 
kaldırıldığı hastanede hayatını kaybeden 
Selçuk Tuncer (62), Antalya’nın Alanya’da 
geçirdiği son yolculuğa uğurlandı.

TRENDYOL Süper Lig’de sezona 
Teknik Direktör Şenol Güneş yöne-
timinde başlayan, ardından Güneş’in 
yardımcılığını yapan Burak Yılmaz ile 
yola devam eden Beşiktaş, daha sonra 
kulübün efsane isimlerinden Rıza Ça-
lımbay’la anlaştı. 
Yönetim değişikliği de yaşayan Kar-
tal’da, Çalımbay da uzun süre görevde 
kalamadı ve 3 maçlık Serdar Toprakte-
pe döneminden sonra siyah-beyazlılar, 
Portekizli Teknik Direktör Fernando 

Santos’a takımı emanet etti. 
Santos’la da inişli çıkışlı bir grafik 
çizen Kara Kartal’a tüm bu değişimler 
çare olmadı. 

KIRILGAN YAPIYA BÜRÜNDÜ 
Süper Lig’de geride kalan 29 haftada 
topladığı 46 puanla 4. sırada yer alan ve 
zirvedeki Galatasaray’ın 32 puan geri-
sine düşen Beşiktaş, kırılgan bir yapıya 
büründü. Siyah-beyazlı takım, oynadığı 
29 mücadelenin 11’inde ilk golü yiyen 

taraf oldu. Kartal, rakibine ilk gol iznini 
verdiği karşılaşmaların 9’undan ise 
mağlup ayrıldı. 
Bu süreçte geriden gelip sadece Kay-
serispor’u 2-1 yenen Beşiktaş, MKE 
Ankaragücü’yle de 1-1 berabere kaldı.  
Yenik duruma düştüğü müsabakaların 
7’sini deplasmanda, 4’ünü de evinde 
oynayan siyah-beyazlılar, yediği 25 
gole karşılık, sadece 8 gol bulabildi.   
Siyah-beyazlıların, bu sezon geriye 
düştüğü maçlar şöyle: 

3. hafta: Trabzonspor: 3 - Beşiktaş: 0 
5. hafta: Adana Demirspor: 4 - Beşiktaş: 2 
6. hafta: Beşiktaş: 2 - Kayserispor: 1 
9. hafta: Galatasaray: 2  - Beşiktaş: 1 
14. hafta: Ankaragücü: 1 - Beşiktaş: 1 
15. hafta: Beşiktaş: 1 - Fenerbahçe: 3 
19. hafta: Beşiktaş: 1 - Kasımpaşa: 3 
21. hafta: Pendikspor: 4 - Beşiktaş: 0 
23. hafta: Sivasspor: 1 - Beşiktaş: 0 
28. hafta: Beşiktaş: 0 - Galatasaray: 1 
29. hafta: Gaziantep FK: 2 - Beşiktaş: 0 

SON 3 SEZONUN EN KÖTÜSÜ 
Beşiktaş, geriye dönüşlerde son 3 sezo-
nun 29 haftalık bölümleri dikkate alın-
dığında en kötü istatistiğine imza atmış 
durumda bulunuyor. Kartal, geçtiğimiz 
sezon aynı dönemde 9 maçta yenik 
duruma düşmesine rağmen aralarında 
Kadıköy’de 4-2 kazandığı Fenerbahçe 
karşılaşması da olmak üzere 4 mücade-
leyi geriden gelerek kazanmış, 2’sinden 
de beraberlikle ayrılmıştı. Sadece 3 
maçta mağlubiyet yaşayan siyah-beyaz-

lı ekip, rakip fileleri 16 kez sarsarken, 
13 gole engel olamadı. 
  2021-2022 sezonunda ise yine aynı 
periyotta Kara Kartal, 13 müsabakada 
ilk golü yiyen taraf oldu. Sahasında 
2-1 galip geldiği Galatasaray maçının 
da yer aldığı 4 karşılaşmada geri dö-
nüp 3 puanı almayı başaran Beşiktaş, 
2 beraberlik, 7 de yenilgi yaşadı. 
  Siyah-beyazlı takımın berabere kal-
dığı maçlar arasında Ülker Stadı’nda 
2-2 sona eren Fenerbahçe mücadelesi 
de bulunuyor. Bir önceki sezon oldu-
ğu gibi 14 puanı hanesine yazdıran 
Beşiktaş, 19 gol atıp, filelerinde 25 
gol gördü. 
  Son şampiyonluğunu yaşadığı 2020-
2021 sezonun ilk 29 haftasında 6 kez 
geriye düşen siyah-beyazlılar, 1 gali-
biyet, 1 beraberlik ve 4 mağlubiyetle, 
bu sezon olduğu gibi sadece 4 puan 
elde edebilmişti.  n İHA

BEŞIKTAŞ GERI DÖNÜŞTE SIKINTI YAŞIYOR  

2024 KAYSERİ İl Birinciliği 3 Bant Bi-
lardo Turnuvası tamamlandı. Birbirinden 
çekişmeli müsabakalara sahne olan 2024 
Kayseri İl Birinciliği 3 Bant Bilardo Tur-
nuvası tamamlandı. Sporcuların kıyasıya 
mücadele ettiği müsabakalar sonunda 
Alptekin Canözkan birinci, Onur Mermi 
ikinci, Mehmet Bahçeci üçüncü ve Remzi 
Turgut dördüncü oldu. Müsabakalar 
sonunda dereceye giren sporculara kupa 
ve madalyaları takdim edildi.   
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü’nden yapı-
lan açıklamada; dereceye giren sporcular 
tebrik edilirken, başarılarının devamı 
dilendi. n İHA

Bilardo Turnuvası 
TAMAMLANDI

SİVASSPOR’DA Teknik Direktör Bülent 
Uygun, antrenman öncesi basın men-
suplarının sorularını cevapladı.   Uygun, 
ligde Adana Demirspor ile önemli bir 
maça çıkacaklarını belirterek, “Ada-
na Demirspor ligin iyi takımlarından. 
Antrenörlüğe ilk başladığında futbolcusu 
olduğum Hikmet Karaman gibi çok özel 
bir antrenöre karşı maç yapacağız. Biz 
de kazanmak ve puanlar almak istiyoruz. 
Bulunduğumuz yerden çok daha yuka-
rılara çıkmak adına hem de Sivasspor’u 
temsilen zor bir maç bizi bekliyor. 
İnşallah kazanan taraf biz oluruz” diye 
konuştu. Kasımpaşa maçı öncesi Avrupa 
potasına yaklaştıklarını ancak son 2 maç-
ta yaşanan puan kayıplarının ardından 
hedeflerinde bir şaşma olup olmadığının 
sorulması üzerine Uygun şu cevabı verdi:  
“Elimizdeki kadro yapısı belli. Sistemsel 
anlamda eksiğimiz var ve ligin en düşük 
bütçeli takımıyız.  Bununla beraber 
koşu mesafesi en düşük takımlardan bir 
tanesiyiz. Böyle olunca da sizin o hayal 
etikleriniz gerçekleşmiyor bazen. Futbol-
da ama yok. Şu olur bu olur diyemiyor-
sunuz. Her an her şey olabiliyor. Avrupa 
kupalarına gitmeye alışmış bir şehirden 
bahsediyorsunuz. Bizim tek beklentimiz 
taraftarlarımızın takımına ne olursa olsun 
sahip çıkması.” n İHA

Bülent Uygun’dan 
taraftara çağrı   
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Ramazan ayında oruç tutanlar için 
beslenme ve yaşam şekli değişiyor. 
İftarı ve sahurunu düzenli olarak 
yapmak, yeterli su tüketimi ve iftar 

sonrasında düzenli hareket etmek sağlık açı-
sından büyük önem taşıyor. Uzman Diyetis-
yen Nafikar Başkan, ramazan bölgelerinde 
veya uç tutanların sağlık sorunu yaşamama-
sı için uyarılarda bulundu.
‘MUTLAKA SAHUR YAPIN’
Uzun süre açlıkta sahur yapmanın önemli 
olduğunu söyleyen Uzm. Dyt. Başkan, “11 
ay sultanı ramazanda beslenme çok önemli-
dir, çünkü büyüme biçimini almıştır. Mutla-
ka sahur yapılmalıdır. Sahurda çok baha-
ratlı, yağlı, tuzlu besinler yerine daha hafif 
öğünler tercih edilmelidir. Özellikle protein 
oranı yüksek yumurta, peynir, kefir, yoğurt, 
süt gibi besinlerle birlikte gün içerisinde 
tokluk süremizi uzatabiliriz. Eğer sahur 
yapılmazsa, uzun süreli açlık nedeniyle kan 
şekeri seviyesindeki dengesizlikler olabilir 
ve mide çıkış bozuklukları gibi birçok sağ-
lık sorunu tetiklenebilir” dedi.
‘ÇORBADAN SONRA 10-15 DAKİKA ARA VERİN’
İftarın günlerinde sahur kadar önemli oldu-
ğunu belirten Uzm. Dyt. Başkan, “İftarda 
özellikle hafif besinler tercih edilmelidir. 

Çorba gibi bir besinle başlayın, devamında 
mutlaka 10-15 dakika ara verin. Çünkü 
20 dakikada mideden beyin tokluk sinyali 
giderilir ama biz bu süreçte ara vermez, 
bütün sofradaki besinleri hızla tüketmiş 
olabiliriz. Bu durum beraberinde mide-
de gaz, hazımsızlık, şişkinlik gibi sağlık 
sorunlarını yaşayabilir. Bu sayede ara 
verdiğimizden sonra da daha hafif olan 
sebze yemeği, özellikle kızartılmadan 
pişirilmiş, fırın, ızgara, buğulama, haşlama 
gibi parçalar ile pişirilmiş et, tavuk, balık, 
yanı sıra salata, yoğurt gibi besinler tercih 
edilebilir” diye konuştu.
‘İFTARLA SAHUR ARASINDA 2 LİTRE SU İÇİN’
Ramazan boyunca su tüketiminin en 
önemli bölümlerinin birilerinin hepsini 
çizen Uzm. Dyt. Başkan, “İftardan hemen 
sonra kesinlikle tatlıyla tüketilmemeli. 
Mutlaka 1-2 saat ara verdikten sonra tatlı 
olarak tüketilmedir. O da şerbetli tatlılar 
yerine meyve tatlıları, dondurma, az şeker-
li evde yapılmış sütlü tatlılar tercih edil-
melidir. Mutlaka iftarla sahur arasında 2 
litre su tüketilmeli. İftardan sonra da hafif 
tempolu yürüyüşler yapılırsa kişi, ramazan 
ayı boyunca kilo kontrolü rahat bir şekilde 
sağlanır” dedi. n DHA

UZMANDAN 
RAMAZAN UYARILARI
RAMAZANDA oruç tutulacak önerilerde bulunan Uzman Diyetisyen Nafikar Başkan, “Rama-
zanda sahur yapılmazsa, uzun süreli açlık nedeniyle kan seviyesinde dengesizlikler olabilir. 
Bu da mide-çıkış bozuklukları gibi birçok sağlık sorununu da beraberinde getirebilir” dedi.

ANTALYA’DA önceki akşam saatlerinde 
aniden bastıran sağanak yağış ve dolu 
esnasında çakan şimşekler kenti aydınlattı. 
O anlar cep telefonları kameralarına yansıdı.  
Antalya Körfezi’nde akşam saatlerinde 
ortaya çıkan ve vatandaşları korkutan 
hortumun ardından kent merkezinde dolu ve 
gök gürültülü sağanak yağmur etkili oldu. 
Yağışla beraber ardı ardına çakan şimşekler 
görsel şölen sunarken, o anlar cep telefonu 
kameralarına yansıdı.  n İHA

Şimşeklerin 
dansı görsel 

şölen oluşturdu

ANTALYA’da iki yıl önce kalp krizi sonucu 
kaybedilen ünlü ressam Turhan Ekici’nin anı-
sına doğum sergisi açıldı. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi işbirliği üyesi ve Akdeniz Üniver-
sitesi (AÜ) Güzel Sanatlar Fakültesi (GSF) 
Öğretim Doç. Mehmet Sağ ile ressam Berrin 
İlham’ın küratörlüğünde Bülent Ecevit Kültür 
Merkezi’nde açılan ‘Turhan Ekici Atölyesi’n-
den İzler’ adlı sergiye sanatçı ve sanatsever-
lerin ilgisi yoğun oldu. Açılışını Kent Tarihi 
ve Tanıtım Dairesi Başkanı İsmail Oskay’ın 
yaptığı sergide, ressam Turhan Ekici’nin oğlu 
Fırat Ekici duygusal bir konuşma yaptı. Oğul 
Ekici, “Babam resim sanatıyla bütünleşmişti, 
ustanın elindeydi, gece-gündüz resim çalışır-
dı. İyi bir eşti, iyi bir babaydı” diyerek diliyle 
dile getirdi, serginin açılmasına emeğine 
geçerek teşekkür etti. GSF Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Terlan Mehtiyeva, ünlü ressamlar 
Hamdi Dicle ile Nuri Sezen de Turhan Ekici ile 
ilgili anılarını paylaştı. n DHA

Ünlü ressamın 
anısına sergi


